

千兩 15th週年會員募集


sen-ryo 15th anniversary membership recruitment

消費滿\$500即可成為千兩會員

Become sen-ryo member upon spending of \$500

千兩
sen-ryo



 [senryohongkong](https://www.facebook.com/senryohongkong) | [sen-ryo.com.hk](https://www.sen-ryo.com.hk)



客戶服務熱線: 2101 1789
Customer Service Hotline

(星期一至日: 10am-9pm)
Monday to Sunday

千兩
sen-ryo

會員尊享禮遇

Member Privileges



千歲賀宴
Birthday Privilege

生日免費[^]

Free birthday meal[^]

於生日月份[#]與親朋好友到千兩慶祝生日，會員即可免費享用生日飯一頓
Enjoy a delightful meal for free by celebrating your birthday with friends and family at sen-ryo during birthday month[#]



迎新禮遇
Welcome Offer

迎新電子現金券

Welcome cash e-coupon

一張\$100電子優惠券*將於會籍生效後發送至千兩手機APP

A \$100 e-coupon* will be sent to the sen-ryo Mobile APP upon membership is effective



積分獎賞
sen-ryo
Points Rewards

每消費\$20可獲1分

Earn 1 point for every \$20 spent

累計滿20分，下次於千兩消費可作\$20使用

Accumulate 20 points and you can use your points as \$20 during subsequent visits

更多會員禮遇

More Privileges



遙距取票
Online Queuing



千兩尊宴
Gourmet Event



美酒再嚐
Wine Storage Service



最新消息
What's Hot

由5月1日起

消費滿\$500即可成為千兩會員

Become sen-ryo member
upon spending of \$500 from 1 May

1 >

保留帳單，掃描店員提供之QR Code並提交登記表格

Keep the receipt. Scan QR code provided by store staff and submit the registration form

2 >

會籍將於7個工作天內生效

Membership will be effective within 7 working days

3 >

客人將於會籍生效後收到電郵、短訊通知及迎新電子優惠券

SMS/eDM notification & welcome e-coupon will be received upon membership is effective

[^] 2位共購可享5折。

Two diners may enjoy a 50% discount.

[#] 會員由千兩卡生效日的下一個月起，可於其生日月份享用生日優惠。若於生日月份內成為會員，仍可於下一年的生日月份享用優惠。

From the next calendar month following the effective date of the sen-ryo Card, the member may enjoy the birthday offer during his/ her birthday month. If the effective date of the sen-ryo Card falls in the member's birthday month, the member may enjoy the birthday offer during his/her birthday month in the following year.

* 惠顧堂食\$400或以上（以加一服務費前計算）即可使用。電子優惠券有效期為發出日起計60天。

E-coupon can be used upon dine-in spending of \$400 or above (before 10% service charge) and is valid for 60 days from the date of issuance.

條款及細則 Terms and Conditions :

• 只適用於推廣期內於千兩惠顧堂食、外賣自取或外賣自取網上訂購單一消費滿\$500（堂食以加一服務費前計算）之顧客，第三方外賣平台除外。店員將於結賬時提供「會員募集」邀請函予合資格的客人，請於邀請函上列明之登記截止日期前提交會籍申請。每張合資格之發票只可登記一次。• 不適用於現有千兩會員。消費不可與餐飲禮券、千兩卡、千兩累計卡同時使用。• 千兩會員尊享禮遇受千兩會員計劃和有關禮遇條款及細則約束，詳情可向店內職員查詢或參閱千兩手機APP或網站。• 千兩保留隨時修訂有關推廣之條款及細則而無須事先通知。• 如有任何爭議，千兩保留最終之決定權。

• Only applicable for customers who have one-off spending of \$500 or above for dine-in (before 10% service charge), self-pick takeaway or online takeaway ordering at sen-ryo during the promotion period, except third-party takeaway platform. • Store staff will provide a "Membership Recruitment" invitation to the eligible customer upon payment. Please submit your application on or before the registration deadline stated on the "Membership Recruitment" invitation. • Each eligible receipt can be registered once. • Not applicable for existing sen-ryo member. • The transaction cannot be enjoyed in conjunction with dining voucher, sen-ryo Card or sen-ryo Point Card. • Member privileges are subject to Terms and Conditions of sen-ryo Membership Program and Member Privileges. For details, please contact our store staff or refer to sen-ryo Mobile APP or website. • sen-ryo reserves the right to amend the terms and conditions of this promotion without prior notice. • In case of any disputes, the decision of sen-ryo shall be final.